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Protokół Nr 3/2019 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 odbytego w dniu 20 marca 2019 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:30, a zakończyło się o godzinie 17:00.         

Posiedzeniu przewodniczył Ryszard Wiśniak - Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził quorum, niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

Podczas posiedzenia nieobecni – A. Potyra, D. Patkowska 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcia porządku posiedzenia. 

3. Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

4. Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

 

3.1. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku 2018. 

Wojciech Cheba – Samodzielne Stanowisko do spraw ZKO 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. Podał informację dot. bezpieczeństwa 

przeciwpowodziowego. W Boleszkowicach jest 11 km odcinek Odry, sytuacja jest stabilna, 

stany alarmowe nie są przekroczone. Podał informacje na tematy wału cowkowego  

w m. Chlewice. Nie było sytuacji, aby Odra wystąpiła, budowa wału idzie zgodnie  

z planem, przewidywane zakończenie budowy to koniec miesiąca czerwca br. Podał 

informacje na temat wykonanych prac budowlanych. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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3.2. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości 

oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli za rok 2018”. 

 

Bogdan Marciniak – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Myśliborzu 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. Podał dane dotyczące problematyki kryminalnej. 

Ograniczono liczbę postępowań karnych i zwiększono wykrywalność przestępstw. 

Odniósł się do problematyki prewencyjnej, podał dane dotyczące ujawnianych wykroczeń. 

Zwrócił uwagę, że jest mniej mandatów, a więcej pouczeń. Poruszył sprawę ruchu 

drogowego. Zwrócił uwagę na ograniczenie liczby wypadków. Podał dane liczbowe 

dotyczące tej problematyki. Na drogach powiatowych w 2018 roku odnotowano 12 

wypadków, 2 osoby zginęły, 14 osób było rannych i odnotowano 57 kolizji drogowych. 

Zwrócił uwagę jest to znaczny spadek powstałych zdarzeń. 

Poinformował o działaniach profilaktycznych prowadzonych przez jednostkę. Przekazał, że 

odnotowano miej ucieczek z MOW w Renicach.  

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o działania profilaktyczne, które są prowadzone? 

 

Bogdan Marciniak – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Myśliborzu 

Przekazał, że są prowadzone różnego rodzaju spotkania min. w szkołach. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o zdarzenia , które miały miejsce w Dębnie i czy Komisariat posiada wsparcie? 

 

Bogdan Marciniak – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Myśliborzu 

Poinformował o zabezpieczeniu Komisariatu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, na kwestie związane z bezpieczeństwem mieszkańców Dębna. Zauważył, że 

powstało wiele nowych miejsc związanych z rekreacja, i zbliżająca się pora wiosenna i letnia 

sprzyja powstawaniu zagrożeń. Zawnioskował o monitoring prędkości na ul. Grunwaldzkiej 

w Dębnie z uwagi na liczne przekroczenia prędkości w tej okolicy. 

 

Bogdan Marciniak – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Myśliborzu 

Poinformował o współpracy z Burmistrzami miast i gmin w zakresie bezpieczeństwa 

mieszkańców. Burmistrzowie wyrazili akces, jeżeli chodzi o siły wsparcia w ramach adaptacji 

zawodowej. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, o przeprowadzona akcję CBŚ w Barlinku, czy zostali aresztowani uczniowie szkół? 

 

Bogdan Marciniak – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Myśliborzu 

Odpowiedział, że nie zna szczegółów tej sprawy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.3. Informacja o bieżącej sytuacji Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. oraz Szpitala  

w Dębnie Sp. z o.o. im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty. 
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Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Poinformował o braku obecności Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odczytał pismo Starosty załączone do przedstawionych informacji. 

 

Arkadiusz Cysek - Prezes Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił sytuację Spółki w roku 2018. Poinformował o wzroście przychodów. Zwrócono 

koszty podwyżek pracowniczych. Uruchomiono dzienny psychiatryczny oddział 

rehabilitacyjny i dzienny dom opieki. wzrosły koszty osobowe min. kontrakty lekarskie. 

Zwrócił uwagę na brak kadry na rynku pracy. Podał informacje dotyczące amortyzacji  

i odsetek od inwestycji. Przekazał, że deficyt miesięczny to ok. 120 000,00 zł miesięcznie. 

Przekazał, że przychód szpitala jest ustalony na podstawie ryczałtu wyliczonego wg. stanu na 

2015 rok. Poinformował o zapłacie nadlimitów. Podał informacje dotyczące zobowiązań. 

Zmienia się ich struktura. Maleje udział zobowiązań długoterminowych, a wzrasta  ilość 

krótkoterminowych. Wynik w wysokości – 2 mln. zł jest ostatecznym wynikiem. Podał 

informacje o przepływach. Poruszył sprawę potrzeby pomocy ze strony samorządów. 

Poruszył kwestię związaną z kłopotami z zabezpieczeniem kadry, bardzo dużo pielęgniarek 

odchodzi na emerytury, a sytuacja na rynku pracy jest bardzo zła. 

Przekazał, że ograniczono liczbę łóżek w Szpitalu w związku z obowiązkiem dot. liczby 

etatów przypadających na łóżko. Złożył wyjaśnienia dotyczące tej kwestii. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, na informacje o miesięcznej stracie spółki. Zapytał o wsparcie Gminy 

Barlinek w  tej sprawie dla szpitala? 

 

Arkadiusz Cysek Prezes Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że wsparcie Gminy Barlinek w zeszłym roku polegało na przekazywaniu 

środków na wykup obligacji związanych z inwestycją i na pokryciu zobowiązań 

wynikających z odsetek z tyt. realizacji inwestycji. Na bieżącą działalność nie otrzymujemy 

środków ze strony Gminy Barlinek. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał ile wynosiły nadlimity za 2018 rok i ile udało się wypłacić przez NFZ? 

 

Arkadiusz Cysek Prezes Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że jest to ok. 1 200 000,00 zł. Poza ryczałtem zapłacono wszystkie nadlimity. 

Z tytułu ryczałtu nie wypłacono żadnych nadlimitów. Złożył wyjaśnienia dotyczące wypłaty 

kwot ryczałtu i nadwykonań. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o sprawę zatrudnienia Prezesa Spółki? 

 

Arkadiusz Cysek Prezes Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że kadencja Prezesa trwa do zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

poprzedni rok. Przekazał, że do tego czasu będzie piastował stanowisko. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał o sprawę dotyczącą wymogu dostosowania wind w szpitalach, aby były one 

przystosowane do przewozu pacjentów na łóżkach. Zapytał, czy prawdą jest, że szpitale, które 

tego nie wykonają zostaną zamknięte? 

 

Arkadiusz Cysek Prezes Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował, że Szpital posiada jedną windę, która nie spełnia wymogów. Znajduje się ona 

w budynku B, gdzie jest już przygotowany projekt na modernizacje tego budynku.  
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Zwrócił uwagę, że bardzo znaczny procent Szpitali w Polsce jest niedostosowanych i jego 

zdaniem to nie będzie główna przyczyna likwidacji placówek. 

 

Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył sprawę dotyczącą wniosku Rady Seniorów w Gminie Myślibórz dotyczącego dyżuru 

poradni geriatrycznej w Przychodni w Myśliborzu. 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na różnicę wynagrodzeń lekarzy w spółkach.  

 

Arkadiusz Cysek Prezes Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odniósł się do kwestii zatrudnienia w Szpitalu i obliczania średniej wynagrodzeń. 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że dane te powinny być wyliczane jedną metodologia, aby nie było różnic  

w informacjach. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

3.4. Informacja o stanie bezpieczeństwa pożarowego Powiatu Myśliborskiego. 

 

Grzegorz Gonera – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu 

Przedstawił przedmiotową informację. Poinformował o współpracy z jednostkami 

Ochotniczych Straży Pożarnych. Przekazał, że w poprzednim roku odnotowano wzrost liczby 

zdarzeń. Przyczyną tego były zdarzenia związane ze zjawiskami pogodowymi. Nastąpił 

wzrost liczby pożarów. Poinformował o podejmowanych działaniach. Przedstawił informacje 

dotyczące posiadanego przez jednostki sprzętu. Część pojazdów ma przekroczone normy 

eksploatacyjne. Zwrócił uwagę na konieczność wymiany sprzętu. Przekazał, że pozyskano 

podnośnik z Powiatu Szczecineckiego będzie on na wyposażeniu posterunku w Dębnie.  

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy będą wykonywane szkolenia dla OSP z tyt. zakupionego sprzętu? 

 

Grzegorz Gonera – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu 

Odpowiedział, że nie ma konkretnych informacji, czy odbędą się szkolenia z Funduszu 

Sprawiedliwości z którego był zakupywany sprzęt. Gminy wykonują szkolenia we własnym 

zakresie. 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że w przedstawionej informacji brak jest danych na temat bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego na terenie szpitali powiatowych i Domu Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu. Zwrócił uwagę na zdarzenia mające miejsce przy Szpitalu w Barlinku i brak 

czynnego hydrantu. 

Grzegorz Gonera – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu 

Odpowiedział, że w informacji wskazuje się, że w obiektach tych będą prowadzone czynności 

kontrolno-rozpoznawcze. Przekazał, że w kolejnych informacjach zostaną ujęte  dane 

dotyczące realizacji zaleceń pokontrolnych.  
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Członek Komisji – Henryk Szpakowski 

Odniósł się do kwestii zabezpieczenia przeciwpożarowego jednostek i realizacji zaleceń 

pokontrolnych. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Poprosił, aby dla Rady Powiatu została przedstawiona informacja na temat planowanych  

i przeprowadzanych kontroli oraz zaleceń jakie zostały wydane w stosunku do jednostek 

organizacyjnych.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Zapytał na jakim etapie jest sprawa powstania jednostki ratowniczo-gaśniczej w Barlinku? 

 

Grzegorz Gonera – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu 

Odpowiedział, że dokonano analizy i wniosek w tej sprawie został złożony do Komendanta 

Wojewódzkiego. Jest on na etapie analiz. Przedstawił informację dotyczącą wymogów jakie 

należy spełnić przy tworzeniu tego typu jednostek. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.5. Informacja z bieżącej działalności Domu Pomocy Społecznej dla Osób 

Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 
 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową  informację.  

 

Członek Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o podwyżki dla pracowników? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że kwestia ta jest analizowana. 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Zapytała o najpilniejsze potrzeby jednostki? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że ulepszenie warunków niezbędnych do codziennego użytkowania 

placówki. Przedstawiła informację dotyczące działań jakie podjęto w jednostce min. dot. 

pozyskania darczyńców. Przedstawiła sprzęty jakie pozyskano i prace remontowe jakie 

zostały wykonane. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy była analizowana kwestia podwyżek? Zauważył, że składki na ubezpieczenia 

społeczne są niższe niż w roku poprzednim zapytał, z czym to jest związane? 

 

Wioletta Roźniata – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że przedstawi informacje w tej sprawie do sesji Rady Powiatu. Przekazała, 

że prawdopodobnie wynika to ze zwolnień lekarskich. Podała informacje dotyczące 

zatrudnienia. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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3.6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu, w tym z realizowanych programów i strategii za rok 2018. 
 

Iwona Madajczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie. Poinformowała, że dotyczy działalności PCPR. 

wymieniła realizowane zadania i programy.  

Poinformowała, że udało się zrealizować wszystkie cele i zadania, które założono. 

Przedstawiła informacje na temat realizacji projektu unijnego „Rodzina jest najważniejsza”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.7. Sprawozdanie z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej  

w Powiecie Myśliborskim za rok 2018.  

 

Iwona Madajczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, ile w roku minionym założono rodzinnych domów dziecka? 

 

Iwona Madajczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie utworzono rodzinnego domu dziecka. Przekazała, że jest to problem na 

terenie Powiatu. Pozyskano 14 kandydatów na rodzinę spokrewnioną i 14 na niezawodową.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy osoby, które mogą stworzyć rodzinne domy dziecka nie tworzą ich z uwagi na 

to, że nie nadają się, czy też jest inny powód? 

 

Iwona Madajczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie ma chętnych, jest to bardzo trudna praca i duży obowiązek. Jednostka 

robi wszystko co możliwe, aby wypromować pieczę zastępczą. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

4.1. w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Myśliborskim na lata 

2019-2020. 

 

Iwona Madajczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały i poinformowała o elementach jaki zawiera 

Program oraz różnice odnośnie poprzedniego Programu. 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Zapytała, dlaczego został przygotowany na dwa lata? 

 

Iwona Madajczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że jest to związane z tym, iż Krajowy Program jest do 2020 roku i oba 

programy są ze sobą powiązane. Głównym celem programu jest minimalizowanie zjawiska 

przemocy. 
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Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o informacje dot. przemocy w Barlinku, dlaczego odnotowano tak dużo zdarzeń, 

czym to jest spowodowane? 

 

Iwona Madajczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że trudno jest powiedzieć, związane to może być z większą świadomością 

społeczną i większą ilością zgłoszeń tego typu spraw. 

Poinformowała o współpracy z sądem w zakresie udziału w programach korekcyjno-

edukacyjnych. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o możliwość zrealizowania szkolenia w szkołach dotyczącego niebieskich kart? 

 

Iwona Madajczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że przekaże tę propozycję na najbliższym spotkaniu zespołu 

interdyscyplinarnego ze wszystkimi służbami. 

Powiat nie zajmuje sie niebieskimi kartami, ale przedstawi ten temat Gminnym Ośrodkom 

Pomocy Społecznej. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

4.2. w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2019 roku. 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Zapytała, czy środków jest więcej? 

 

Iwona Madajczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że tak o 86.000,00 zł. Podała informacje dotyczące podziału poszczególnych 

środków. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

4.3. w sprawie dokonania rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Dębnie. 

 

Iwona Madajczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
O godz. 16:00 ogłosił przerwę w obradach Komisji. 

 

Obrady wznowiono o godz. 16:10 

 

Ad. 3 cd. 

 

3.8. Sprawozdanie z realizacji „Wieloletniego Programu współpracy Powiatu 

Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na lata 2015-2018”. 
 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.9. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018”. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 cd.  

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zwrócił uwagę na kwestie dotyczącą kolejności rozpatrywania uchwał zmieniających budżet 

oraz WPF. 

 

Członek Komisji – Henryk Szpakowski 

Przekazał, że w pierwszej kolejności powinna być rozpatrywana uchwała dotycząca zmiany 

budżetu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popłąwska  

Złożyła wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. Poinformowała, że wiąże się to z kwestią 

zachowania wskaźników w WPF. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zauważył, że pierwszym w kolejności jest rozpatrywany WPF. 

 

4.4. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu  

Myśliborskiego na lata 2019-2027. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popłąwska 

Zwróciła uwagę, że kompetencja Rady Powiatu w zakresie zmian w WPF dotyczy jedynie 

przedsięwzięć.  Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Złożyła wyjaśnienia 

dotyczące wprowadzanych zmian. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny – A. Mazepa 

4.5.  w sprawie zmiany budżetu Powiatu  Myśliborskiego na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał o modernizację drogi powiatowej w Reczycach, o jaki odcinek drogi chodzi? 

 

Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 

Odpowiedział, że chodzi o odcinek o dł.  221 m. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popłąwska 

Wyjaśniła, że modernizacja dotyczy odcinka drogi od skrzyżowania z drogą woj. 127  

w kierunku m. Reczyce o dł. 221 m. Podała zakres prac jakie zostaną wykonane. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał o modernizacje parkingu w Barlinku, czy będzie ona wykonana łącznie z drogą 

dojazdową? 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Odpowiedział, że nie z uwagi niewystarczających środków.  

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy pozyskano środki zewnętrzne? 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Odpowiedział, że nie, gdyż projekt rewitalizacji obejmował całość modernizacji terenu i nie 

można go było podzielić na etapy. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na wypowiedź Starosty dotyczącą przekazania środków finansowych dla 

szpitali. 

Zapytał, o harmonogram działań inwestycyjnych na ten rok? W budżecie są zaplanowane 

inwestycje drogowe w m. Mostkowo i Ożar, czy jest opracowany harmonogram tych prac? 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Przekazał, że jeżeli będą środki zewnętrzne inwestycje będą realizowane. zadania są ujęte  

w budżecie i projekty są napisane, jeżeli pojawia się programy, będziemy do nich aplikować. 
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Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zauważył, że przetarg na realizację zadania odbył się, jednak nie doszedł do skutku z uwagi 

na zbyt wysoką wartość realizacji zadania.  

 

Członek Komisji – Henryk Szpakowski  

Poprosił o przygotowanie na sesje Rady Powiatu informacji dotyczącej pozostałych wolnych 

środków z lat ubiegłych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny – A. Mazepa 

4.6. zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił i omówił przedmiotowy projekt uchwały. Przekazał, że z CUW zostaną 

wyłączone działania w zakresie zarządzania drogami i zamówień publicznych w zakresie 

robót drogowych i budowlanych. Poinformował o zakresie obsługi jednostek. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy w ślad za tym idą środki finansowe? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odpowiedział, że jest to zmiana jakościowa, środki finansowe przejdą wraz z pracownikami 

pomiędzy jednostkami. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

4.7. w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

4.8. w sprawie określenia szczegółowych wymogów dotyczących opracowania 

„Raportu o stanie Powiatu Myśliborskiego”. 
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Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego projektu uchwały. Zwrócił uwagę, że jej 

podjęcie jest fakultatywne. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że Raport powinien zostać przygotowany przez firmę zewnętrzną. 
 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przekazał,  że Raport zostanie sporządzony własnymi siłami. 
 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

4.9. zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/309/2013 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia  

21 marca 2013 r., w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków  

i zasad korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Myśliborski. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego projektu uchwały. Poinformował, że do listy 

przystanków zostały dodane nowe. Poinformował o przychodach uzyskiwanych z tytułu 

korzystania z przystanków, była to kwota 13 000,00 zł za ubiegły rok. Stawka opłat za jedno  

zatrzymanie pojazdu na przystanku to 5 gr. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

4.10. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy lokalu 

użytkowego. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił i omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 
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4.11. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0,  

3 Członków Komisji wstrzymało się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny – H. Szpakowski 

4.12. w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny – H. Szpakowski 

4.13. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0,  

3 Członków Komisji wstrzymało się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny – H. Szpakowski 

4.14. w sprawie rozpatrzenia skargi na Zarząd Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0,  

3 Członków Komisji wstrzymało się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny – H. Szpakowski 

4.15. w sprawie stwierdzenia wyboru członków Komisji skarg, wniosków i petycji. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zwrócił uwagę, że projekt uchwały dotyczy indywidualnych akcesów radnych Rady Powiatu, 

które zostaną przedstawione na sesji Rady Powiatu.  

Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały. 

4.16. w sprawie powołania członka Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zwrócił uwagę, że projekt uchwały dotyczy indywidualnych akcesów radnych Rady Powiatu, 

które zostaną przedstawione na sesji Rady Powiatu. 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały. 

4.17. w sprawie powołania członka Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. 
 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zwrócił uwagę, że projekt uchwały dotyczy indywidualnych akcesów radnych Rady Powiatu, 

które zostaną przedstawione na sesji Rady Powiatu. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały. 

 

Ad. 5 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Poprosił o sprawdzenie warunków w zakresie przywrócenia połączeń komunikacyjnych 

pomiędzy miejscowościami. Zwrócił uwagę, na utrudnienia w dojazdach uczniów do szkół. 

 

2. Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Poprosił o rozważenie możliwości zmiany umiejscowienia Punktu Paszportowego w siedzibie 

Starostwa Powiatowego. Zwrócił uwagę na dużą ilość interesantów do przedmiotowego biura. 

 

3. Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na utrudnienia związane z systemem kolejkowym w Wydziale komunikacji 

Starostwa Powiatowego. Zauważył, że do Wydziału zgłasza się zbyt duża ilość interesantów. 

Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył sprawę rozmów z Burmistrzem Barlinka w kwestii uruchomienia filii Wydziału 

Komunikacji w Barlinku. 

 

4. Członek Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy w budynku Starostwa Powiatowego zostanie uruchomiona filia Kuratorium 

Oświaty w Szczecinie? 
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Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował o odmowie Kuratora odnośnie uruchomienia filii w budynku Starostwa 

Powiatowego. Przedstawił informacje dotyczące zagospodarowania pomieszczeń budynku 

przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

5. Członek Komisji – Zbigniew Marszałek  
Zapytał o sprzedaż nieruchomości po byłej siedzibie Sanepidu przy ul. Piłsudskiego  

w Myśliborzu? 

 

Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 

Złożył wyjaśnienia dotyczące sprzedaży przedmiotowej nieruchomości. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 17:00. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska  
 

 


